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W odpowiedzi na Pana interpelacjg miqdzysesyjnq dotyczqc4 remontu nawiezchni ulic

Figowej i Suszyckiej upzejmie informujg, 2e:
- ul. Figowa jest drog4 wewngtznq Gminy Miasta Woclawek. Z uwagi na brak Srodk6w finansowych

wykonanie napraw w roku bie24cym jest niemo2liwe. Mielski Zazqd Uslug Komunalnych i Dr6g

zaplanule wykonanie remontu w 2018 roku, w ramach Srodk6w finansowych pzeznaczonych na drogi

wewngtzne,
- ul. Suszycka posiada statut drogi gminnej. W bie2qcym roku MZUK|D wykonal dwukrotne profilowanie

i doziamianie jej nawiezchni. Z uwagi na brak Srodkdw tinansowych w roku bie24cym, pzedmiotowy

remont zostanie zaproponowany przez Mi{ski Zarzqd Uslug Komunalnych iDrog do wykonania

w 2018 roku.
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